

Referat fra årsmøtet i Stjernåsen Vel 24. Oktober på Grevlingen skole
Referent: Jan Gustavsen, Sekretær i Stjernåsen Vel

1. Beate Kopp Kleiven ble valgt til ordstyrer og Jan Gustavsen til referent
2. Dagsorden og innkalling godkjent uten kommentarer,
3. 19 personer tilstede, 17 stemmeberettigede
4. Årsrapporten ble gjennomgått.
5. Regnskap godkjent og revisjonsrapport godkjent
6. Godtgjørelse til styremedlemmer ble oppjustert fra 6000 til 12000 kroner etter forslag fra Helge Salseng med videre diskusjon fra salen. Styret lager selv retningslinjer for fordeling internt i styret.
7. Budsjettet ble vedtatt med endring på 6000 kroner ekstra til styrehonorar. Totalt 12000 til styrehonorarer.
8. Under rapport fra vei-komite ble det diskutert både Krokstrandveien, interne veier og Hulvikveien. Det kom innspill om at Krokstrandveien bør asfalteres og også gjøres bredere. (Den delen som ble lappet med asfalt i år). Styret tar med seg innspillet i diskusjon med Vestby kommune videre..... Interne veier må utbygger sette istand til opprinnelig eller bedre stand. Styret må følge opp dette fortløpende.
Det har vært kun 1 tvistesak som er under arbeid. Innspill fra Hilde i tvistekomiteen er at de trenger sterkere føringer for hvor hardt de kan presse i disse sakene, Øhn kommenterte at til syvende og sist er det grunneier som må presse basert på festekontrakt/skjøte krav.
9. Det ble gitt informasjon om arbeid og status på Sanering av telefonledninger. Det jobbes videre....
10. Siste nytt om stjernåsen 2 ble formidlet.
11. Valg til styret. Valgkomiteen sin innstilling godkjent, Beate, Berit og Jan tar en ny periode, som angitt i valgkomiteens forslag.
12. Valg til komiteer. Vei-komite: Ny vei-komite med 1 person fra hver vei etablert. Denne personen er fokus kontakt vedrørende grusing av veier og vedlikehold av trær langs veiene. Forslaget er at det innkalles til 1 dugnad hvert år for å holde dette istand, eller den frekvens vei-kontakten finner nødvendig.
Kildeveien: Karin Grimsrud
Lundeveien: Roar Nilsen
Midtveien: Randi Vist
Stjernåsveien: Trond Johansen, NB! Kun nedenfor krysset i Stjernåsveien.
Sjøveien: Berit Lunde
Hulvikveien: Erik Øhn
Toppveien: Jan Gustavsen

Kun Hilde Gustavsen fra kvist/tvistekomiteen var tilstede, som tok en ny periode.
Resterende medlemmer av kvist/tvistekomite må tilbakemelde hvis de ikke ønsker å fortsette. Kontaktpersonen i Kildeveien har solgt, og det trengs en ny person fra Kildeveien da ingen meldte seg som frivillig på møtet.

13. Innkomne forslag...
 - a. Renovasjon: Beate skisserte ulike alternativer, og det kom også forslag fra salen. Konklusjonen er at vi avventer litt om Movar kommer med et tilpasset vintertilbud lignende det vi har for sommer renovasjon, noe de jobber med. Vi følger opp videre med Movar sin løsning, og kommer tilbake på dette til neste årsmøte.
 - b. Hulvikveien . Styret tar kontakt med kommunen om forbedring av salting og grusing, alternativt går i dialog med kommunen om en pris på jobben hvor Stjernåsen kan bidra økonomisk. Gjelder sånn ca. fra Hulvikveien 20 og ned til

Sjøveien, alternativt helt ned til Stjernåsveien. Styret vurderer ulike alternativ og pris og jobber for en løsning hvor velet bidrar til 2 ekstra salting/grusinger. Styret bruker sunn fornuft for å komme frem til en kost optimal løsning.

14. Trær og vegetasjon. Det ble som vanlig drodlet og diskutert rundt dette temaet. Styret kommer tilbake med et forslag til mer detaljerte retningslinjer om hva velets medlemmer selv må/bør gjøre av vedlikehold på egen tomt, på neste årsmøte. Dette for at velets medlemmer lettere skal rettledes om hvilke generelle krav som kreves for å holde trær og vegetasjon nede. Kvist/tvistekomite bør ta en gjennomgang med grunneier(e), og forhåpentligvis Oskar, hvis han stiller seg til rådighet, for å komme fram til føringer på hvordan de kan håndtere de ulike tviste/tre sakene.

Saker tatt opp etter det ordinære årsmøtet.

Det ble forespurt fra Erik Øhn om medlemsinformasjon kan gjøres tilgjengelig for alle, slik at det er lett å kontakte naboer i ulike settinger. Det ble reist spørsmål om dette er noe styret kan gjøre basert på personvern. Styret sjekker og kommer tilbake.

Det ble tatt opp at endel av postkassene og stativene har blitt stygge og skjeve og diskutert om dette eventuelt bør oppgraderes. Styret vil sende ut forespørsel om bruk av postkasser, samt vurdere om det er hensiktsmessig å oppgradere disse,